
Prace komisji – posiedzenie z dnia 15 września 2010 roku 

 

Na posiedzenie komisji w dniu 15 września zaplanowana była wizyta przedstawicielek 

Mazowieckiego Oddziału Wojewódzkiego NFZ. Niestety, zaproszeni goście nie przyszli. Jak 

poinformowała przewodnicząca Komisji Marta Klimkowska-Misiak, wymówili się ogromem pracy 

tuż przed rozpoczęciem procedury kontraktowania na 2010 rok. Marta Klimkowska-Misiak 

zreferowała wcześniejsze rozmowy z przedstawicielami MOW NFZ, którzy uczulali na problem 

niedokładnego zamieszczania informacji w dokumentach do konkursu. Przedstawiciele MOW NFZ 

przekazali także, że jeśli składana jest oferta na kilka zakresów świadczeń, warto dołączyć do 

każdego z nich osobną dokumentację (powtarzalną część w każdym zakresie).  

Jeszcze przed ogłoszeniem procedury konkursowej przekazano informację, że MOW NFZ szacuje, 

iż w postępowaniu na 2011 rok zgłosi się o około 1000 świadczeniodawców więcej niż w roku 

poprzednim. Dotychczasowa współpraca z NFZ w nowym postępowaniu nie będzie brana pod 

uwagę jako kryterium wyboru oferty. 

 


